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Referat  

 
Dato:   
 

Torsdag den 

9. januar 2025 
kl. 19.15 i 
Ruds Vedby 
Sognegård 

 

Formand 

Ole Ryhl Olsson 

 

Ruds Vedby 

Menighedsråd 

   

Deltagere:   Ole Ryhl Olsson, Peter Moltke, Carl Erik Olsen, Jette Skov, Lene Volder, Charlotte 
                    Ardahl Kjæmpe & Benedikte Brisson 
 
Afbud:         Nete Prahl-Lauersen (medarbejderrepræsentant) 
  
Sekretær/referent:   Lene Volder 

Dagsorden Beslutning / til referat 

1. Godkendelse af dagsorden Godkendt – formanden bemærkede, at eftersom rådet var 

fuldtalligt, kunne der godt træffes beslutninger under 

eventuelt, såfremt beslutningen var enstemmig. 

2. Bemærkninger til referat fra sidste 
menighedsrådsmøde 

I.a.b. 

3. Nyt / meddelelser  

3.1 Formanden 

3.2 Præsten 

3.3 Kirkeværge 

3.4 Kassereren 

3.5 Andre 

1. AA har sendt en julehilsen, og det takker vi for. 

 

Lokalrådets formand har meddelt, at aftale vedr. koncert 

d. 27/2 er på plads. Det bliver Shane og Jane, der kommer 

og spiller. 

 

2. Mange takker for julehjælpen, og indsamlingen til 

næste jul er godt i gang. 

 

Helligetrekongers stikkers sælges for 25 kr. 

 

Præsten vil gerne have hjælp til årets konfirmandtræf (i 

Roskilde), afgang med bus fra Sognegården 4/2 kl. 14:30. 

 

3. Kirkeværgen skal tale med kloakmanden i den 

kommende uge. 

Vi har fået nyt internet i kirken og hos præsten. 

Aftale med maler er indgået ang. præstens spisestue. 

Der vil blive set på telefon til præsten. 

4. Regnskabsførelse og bilagshåndtering i 

2025 og frem 

(ved kassereren) 

Kassereren har haft lidt udfordringer med banken, så vi 

får ikke nye bankkonti lige her i begyndelsen af januar. 

Vi overgår nok til vores nye bank senere i løbet af januar 

måned. 

Næstformanden vil gerne citeres for, at han ønsker at vi 

skal være to til at underskrive en faktura.  
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Rådet lagde sig i første omgang fast på en beløbsgrænse, 

så beløb op til 5000,00 kr. ikke fordrer yderligere 

godkendelse end fra den, der har bestilt/købt ydelsen eller 

varen. 

 

Når vi er i kontakt med leverandører, skal fakturering ske 

ved anvendelse af vores GLN nr. 

Med nyt regnskabsfirma skal vi i videst muligt omfang 

have ført alt som elektroniske fakturaer. 

 

Kassereren spurgte om hvor mange kontanter, der bliver 

indsamlet i løbet af året. Det korrekte tal vides ikke. 

 

Til mindre og ’løse’ bilag vil der komme en mobilskanner 

app, som vi kan benytte. 

5. Sognegård - brug, udstyr og status 
(vedligehold) 

Der er købt 2 nye kabler til sognegården., og vores 

internet funger nu. Formanden udarbejder nyt opslag til 

Sognegården med netadgangskoden.  

Vi skal undersøge om vi skal have skiftet vinduerne ud i 

sognegården, og til dette formål skal vi have indsamlet 

tilbud. 

Samt har vi en reklamation vedr. de nye vinduer i 

sognegården. Dette undersøger Peter. 

Benedikte laver en tegning så vi kan se hvordan bordene 

skal stå i sognegården. 

Der er bevilget et stk. gummimåtte til kirken. 

6. Hjemmeside Det nye menighedsråd har bevilget penge til vores 

hjemmeside. Nete og Benedikte vil samarbejde om at lave 

et nyt layout. 

7. Kirkefamilie  

- Traktement til kirkefamilie i januar - og 
fremover 

Vi vælger at stå for maden fremover. Aktivitetsudvalget 

vælger menuen. Menuen må højst koste 1000 kr. pr gang. 

 

Fastelavn er også planlagt. Forslag til 

hjemmesideansvarlig om reklame. 

8. Menighedspleje Formanden undersøger hos Menighedsplejen i Danmark 

reglerne for betaling af medlemsbidrag til dem. Derefter 

undersøges, om vi skal oprette en menighedspleje. 
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9. Demensvenligt provsti projekt 2025 Ole og Nete deltager. 

10. Provstiets langtidsplanlægningsmøde 
februar 2025 

Ole, Carl og Peter deltager. 

11. Landsforeningen for Menighedsråds 
Midt– og Vestsjællands Distriktsforenings 
generalforsamling 19. februar 2025 

Peter og Ole deltager. 

12. National konference - Landsbykirkens 
fremtidige rolle 

Der er flere, der gerne vil deltage, og opfordres til at 

tilmelde sig. 

13. 2. pinsedag 2024 i Ruds Vedby? En god del af arrangementet er arrangeret. Vi vil gerne 

løfte arrangementet i samarbejde med andre 

kirkesamfund. Gospelkor er engageret. 

14. Udvalgene 
Aktiviteter 

Aktivitetsudvalg holder møde tirsdag den 14. januar kl. 

10. 

Kirke- og kirkegårdsudvalgets første møde indkaldes af 

sekretæren. Formanden sender inden da, hvad han har 

vedr. vedtægter mv. til medlemmerne. 

15. Morgen/formiddagsmøder (med et vist 
interval) for medarbejdere på tværs af 
ansættelsesforhold 

Medarbejderrepræsentanten havde forespurgt om 

muligheden for at holde møde for alle grupper af ansatte 

+ kontaktperson nogle gange om året. 

Rådet var afventende i forhold til dette (der forekommer 

allerede planlægningsmøder for en del af 

medarbejdergruppen) og anbefaler, at vi starter med en 

fælles middag (evt. med indlagt udflugt og aktivitet) for 

menighedsrådet og de ansatte. 

16. Kirken  

- Kalkning i 2025 
- Andet til forbedring i 2025? 
- Andet til vedligehold eller ændringer til 
2026 budgettet? 

Vi skal have sendt en ny ansøgning om kalkning. 

Der er ønske om et automatisk (elektronisk) åbne- og 

lukkesystem til kirkedøren, om nødvendigt med en helt 

ny dør. 

17. Overdragelse af digital fuldmagt til 
Kirkeadministration (KAM)? 

Ole og Carl Erik har holdt møde med Pia 

(regnskabsfører). Hvem skal have overdrevet den generel 

fuldmagt, fra Pia? Menighedsrådet spørger KAM, om de 

vil have fuldmagten, ellers får formanden den. 

18. Personale Lukket punkt 
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- Regnskabsfører  

19. Eventuelt Charlotte kunne godt tænke sig nogle aktiviteter med 

børnene ca. en gang om måneden. Men det kan evt. høre 

under menighedsplejen, hvor man så ville kunne søge om 

penge til aktiviteterne. 

 

Jette spørger om et stille arrangement. Dikte undersøger 

mulighederne for en gudstjeneste. 

 

Charlotte udtrykte ønske om en håndarbejdsklub, og der 

blevet givet grønt lys til at gå videre med at etablere en 

sådan. 

 

Kassereren spurgte ind til kørepenge. Der skal 

selvfølgelig være mulighed for kørepenge. Det vil så være 

de samme regler som skattevæsnet anbefaler. 

 

Præsteboligen får vi et tilbud vedr. præstegårdens have. 

 
 
 
 
 
…………………………………………..            …………………………………………..            ………………………………………….. 
      Ole Ryhl Olsson                         Peter Moltke                            Charlotte Ardahl Kjæmpe 
 
 
 
 
…………………………………………..            …………………………………………..            ………………………………………….. 
       Carl Erik Olsen                                         Jette Skov                                        Lene Volder 
 
 
 
 
………………………………………….. 
      Benedikte Brisson 


